
Generalforsamling Thylands 
Jagtforening 
Den 21-06-2021 – Nors Beboerhus 
	

1. Valg	af	dirigent:	Kaj	Ørtoft	valgt	

2. Formandens	beretning:	Corona	skyld	i	2xaflyste	jagtfeltskydninger	samt	trofæaften.	

Riffelbanen	har	været	åben	og	med	fin	deltagelse	i	år.	To	gode	år	med	rågeregulering	i	Christiansgave.	900	

stk.	sidste	år	og	1083	i	år.	Der	er	indkøbt	mobilt	hjortebaneanlæg	ved	svenske	MR	Targets.	Banen	er	optimal	

til	skydning	ud	til	50	meter.	Mht.	Skydecenter	Østerild	har	vi	intet	nyt	at	berette,	da	der	ingen	

kommunikation	er	med	kredsformand	Grethe	Jakobsen.	

3. Fremlæggelse	af	årsregnskab:	Godkendt	

4. Indkommet	forslag:	Bestyrelsen	kan	bestå	af	5	-	9	

medlemmer:	Enstemmig	vedtaget		

5. Fastlæggelse	af	kontingent:	Fortsat	100	kr.	

6. Valg	af	Formand:		
Per	Poulsen	valgt	som	ny	formand	

7. Valg	af	bestyrelsesmedlemmer:	
Ivan	Poulsen	–	genvalgt	

Allan	Bak	–	genvalgt	

Nye	bestyrelsesmedlemmer:	
Magnus	Heide	

Simon	G.	Larsen	

8. Valg	af	suppleanter:	Svenning	Bisgaard	genvalgt	

9. Valg	af	én	revisor	og	én	revisorsuppleant:	Villy	Jepsen	og	Kjeld	Borggard		



10. Eventuel	
Ole	Nørgaard,	repræsentant	i	Jægerrådet:		

-Jens	Erichsen	ikke	længere	næstformand.	Jørgen	Brøndum	valgt	

-Jagttider:	Forventet	nye	jagttider	på	kronvildt	fra	2022,	med	arealbegrænsning.	Jagttiderne	er	nogenlunde	

de	samme	som	nu	

-Skydecenter	Østerild:	Ansøgt	om	at	arealerne	ved	skydebanerne	i	Østerild	bliver	stillet	til	rådighed,	således	

der	kan	bygges	og	opføres	nye	baner.	Planen	er	4	riffelbaner,	buebane,	udvidet	flugtskydningsbane,	

slagtehus,	hundetræningsfaciliteter	m.m.	Danmarks	Jægerforbund	foreslår	skydecenteret	drives	af	en	

bestyrelse	bestående	af	folk	fra	NST,	DJ	o.l.	Ingen	lokalforeninger	bliver	inddraget,	da	ingen	i	den	nedsatte	

arbejdsgruppe	ønskede	dette.		

-Naturnationalparker	drøftes		

-Forslag:	At	der	indkøbes	printer	til	kasserer	

-Klublokale:	Der	er	tidligere	blevet	efterspurgt	et	muligt	klublokale	til	foreningen,	men	kommunen	har	ikke	

reageret.	Bestyrelsen	håber,	at	det	nye	skydecenter	åbner	op	for	at	foreningen	kan	få	lokaler	stillet	til	

rådighed	

	


